

2018 / 4

双月刊 · Bimonthly



QK1836728

国家社科基金资助期刊

中国图书馆学报

JOURNAL OF LIBRARY SCIENCE IN CHINA

主管单位：中华人民共和国文化和旅游部

主办单位：国家图书馆 中国图书馆学会

Supervised by Ministry of Culture and Tourism of the People's Republic of China

Sponsored by National Library of China & Library Society of China

中文百科概念术语服务平台 SinoPedia 的构建研究

陈 涛 刘 炜 朱庆华 (4)

公共文化服务体系建设中财政增量投入的约束条件

——以县级公共图书馆为中心的考察

傅才武 岳 楠 (19)

我国公共图书馆法人治理结构的试点实践研究

冯 佳 王珊珊 (40)

知识元的内涵、结构与描述模型研究

索传军 盖双双 (54)

科学论文功能单元本体设计与标引应用实验

王晓光 李梦琳 宋宁远 (73)

心理契约视域下社会化阅读用户的退出、建言、忠诚和忽略行为

刘鲁川 李 旭 (89)

基于时态语义的 Web 信息检索实践进展与研究综述

沈 思 李成名 吴 鹏 (109)

MAIN CONTENTS

SinoPedia: An Unified Chinese Terminology Service Platform Based on Linked Data

CHEN Tao, LIU Wei & ZHU Qinghua (4)

Restrictions on Incremental Financial Investment in the Construction of Modern Public Cultural
Service System; Based on Investigations of County Public Libraries

FU Caiwu & YUE Nan (19)

The Corporate Governance Pilots of Public Libraries in China

FENG Jia & WANG Shanshan (40)

The Connotation, Structure and Description Model of Knowledge Unit

SUO Chuanjun & GAI Shuangshuang (54)

Design and Application of Scientific Paper Functional Units Ontology

WANG Xiaoguang, LI Menglin & SONG Ningyuan (73)

Social Reading Users' Exit, Voice, Loyalty and Neglect Behaviors from the Perspective of
Psychological Contract

LIU Luchuan & LI Xu (89)

Review of Web Information Retrieval Based on Temporal Semantics

SHEN Si, LI Chengming & WU Peng (109)

国际刊号: ISSN 1001-8867
国内刊号: CN 11-2746/G2
广告许可证: 京海工商广字第0007号
万方数据

国内代号: 2-408
国外代号: BM184
定 价: 32 元

